
 

 Klepp kommune 
BORE SKULE         

            Verdalsvegen 31                            4352 Kleppe  

                           Tlf  51 78 97 20 
 

 

 

Dokumenttittel: FAU møtereferat  Side 1 

 

Møtereferat FAU Bore skule 
 

Møtedato: 10.12.2019 Møtetid: 19:30-21:00  Møtestad: Bore Skule 

Møtedeltakarar: 

FAU: 

✓ Ramona Melkevik  

✓ Glenn Frode Vanglo 

✓ Hege Solvang 

☐ Kitti Øvrebø 

 

 

☐ Hege Fjordholm  

✓ Linda Tveit  

✓ Magnus Utsogn  

✓ Paul Hole 

 

 

☐ Camilla Førland 

☐ Ragne H. Kjøllesdal  

✓ Mona Håland 

✓ Atle Gjengedal 

 

Andre: 

Rektor Mette Johnsen Monge var ikke til stede. 

 

 

Saksliste 
 

Sak nr. Sak Ansvar, frist 

1 Info fra Rektor (fra epost siden rektor ikke var til stede på møtet):  

Det har vært veldig stort fravær blant personalet i høst. Spesielt på 2. 3. og 5. 

trinn. Fra 13 til17 personer på det meste. Dette har vært utfordrende for 

elevene og skolen sliter med å få tak i nok vikarer.  

 

PALS: Det et ikke konkludert på om skolen skal fortsette med PALS, eller velge 

et annet program. Uansett skal det begynnes på nytt med opplæring for å sikre 

tilstrekkelig kompetanse i det programmet som velges. Valg av program tas 

etter nyttår.  

Aksjon: Informer videre på neste møte 

 

Nasjonale prøver: Oppfølging ikke ferdig. 

Aksjon: Rektor oppsummerer endelige resultater på første FAU møte etter at 

de er klare. 

 

Nybygget: Fortsatt problemer med låsesystemet. 

Uteområdet og sørigården. Har ikke fått noen ny info, men håper det er klart til 

høsten 2020.  

Aksjon: Rektor gir en oppdatert status på neste FAU møte. 

 

 

 

 

 

 

 

Mette, neste FAU 

møte  

 

 

 

Mette, neste FAU 

møte  

 

 

 

 

Mette, neste FAU 

møte 

2 FAU ønsker å dele erfaringer med bruk av «brakort» og belønninger med 

rektor. Flere har erfaring med at premieringen slår feil ut.   

Aksjon: Sett dette på agendaen til neste møte 

 

 

Ramona, neste møte 

3 SU: MIPA trenger strikkballer, hoppetau, forballer, hoppestokk og hoppestrikk. 

FAU setter av 4000 kr til dette og lar MIPA være med å bestemme hva som skal 

kjøpes inn. 

 



 

Side 2 

 

4 FAU ønsker å komme i dialog med kommunen angående trafikkbildet og 

skoleveien til Bore Skule.  

Aksjon: Invitere kommunalsjef Trine Erin Eide Fossmark til neste FAU møte.  

 

 

Atle, neste møte 

5 KFU:  

Referat fra KFU-møter kan leses her: 

https://www.klepp.kommune.no/skole-og-barnehage1/skule-og-

sfo/medlemmer-kommunalt-fau/#referat-fr-m-ta-i-kfu 

 

6 Skolefotografering: 

FAU diskuterte hvem det skal tas skolebilder av. FAU ønsker kun klassebilder fra 

2-5 trinn, og tilbud om portrettbilder for 1. og 6. trinn. 

Aksjon: Ta med dette som punkt på neste FAU møte siden rektor ikke var 

tilstede. 

 

 

 

Ramona, neste møte 

7 FAU ønsker en så reklamefri skole som mulig. Siden youtube benyttes en del og 

det er mye reklame her, ønsker vi at skolen ser om det er mulig å gjøre noe 

med dette.  

Aksjon: Ta med dette som punkt på neste FAU møte siden rektor ikke var 

tilstede.  

 

 

 

Ramona, neste møte 

8 Aksjon: Oppdatere paragraf 7 i vedtektene. Glenn Frode, neste 

møte 

9 Det har vært problemer med mobilbruk i skoletiden på noen klassetrinn. FAU 

ønsker at en løsning for å låse inn telefoner og telefonklokker i skoletiden blir 

vurdert.  

Aksjon: Ta med dette som punkt på neste FAU møte siden rektor ikke var 

tilstede. 

 

 

 

Ramona, neste møte 

10 FAU må registreres i Brønnøysundregisteret. Stiftelsesmøte ble avholdt 

sammen med FAU-møte. 

Aksjon: Sende inn registreringspapirer til Brønnøysundregisteret og knytte 

bankkontoen til org.nr. 

 

 

Paul, før nyttår. 

   

   

   

   

   

   

   

   

   

 

 

Atle Gjengedal, 10.12.2019 
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